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متن پرسش

سلام استاد: خدا قوت! یکم. خداوند رحیم، پدر و مادر شما را بیامرزد به خاطر رشد و تربیت شما که

اینقدر منشا خیر هستید برای امثال بنده! انصافا مطالب و بیانات صوتی، تصویری و مکتوب شما به

بنده لذت می بخشد و روحم را سیر می دهد. دوم. استادجان، شما می گوید این تاریخ، تاریخ حضور

هست نه تاریخ اطلاعات و باور. یعنی اگر می خواهیم زندگی معنا داری داشته باشیم و بودن حقیقی

خود را حس کنیم باید با خود خدا زندگی کرد نه با علم به خدا و... با توجه به این بحث جدی و فوق

العاده و کاربردی شما آیا می شود آقای حاج اسماعیل دولابی را با آن منش و روش و سبک فکری و

عملی خاص در تبن دین را، قهرمان آوردن مردم به حضور خدا و انس با حق دانست!؟ آیا باید زین

پس در تبن دین راه و رسم حاج اسماعیل دولابی را پیش برد!؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: روش آن مرحوم همچنانکه متوجه هستید روش خوبی است ولی چرا کار را

منحصر به یک شخص بکنیم؟ بخصوص که بهترین حضور از طریق حضور در انقلاب اسلامی محقق

میشود. موفق باشید


